

《情侣在泼水节上亲吻遭“围攻”，泼水节用英语怎么说？》

近日，西双版纳泼水节上演了一幕超甜蜜的“围攻”戏码！

一对情侣在泼水节上亲吻，结果遭到了众人泼水“围攻”。男生将女友紧紧护在怀里，这画面简直甜到爆炸！网友纷纷表示，这应该算是一种爱的洗礼吧。

泼水节是云南少数民族的重要节日，在这一天，大家用泼水的方式互相送祝福。

接下来，我们来看看“泼水节”的英语吧！



一、泼水节用英语怎么说？

Water-splashing Festival 泼水节

例句：

The Water Splashing Festival is a traditional celebration in Yunnan, China.
泼水节是中国云南省的一个传统节日。

The Water Splashing Festival is celebrated annually in mid-April, marking the New Year in the Dai calendar. 泼水节每年四月中旬举行，标志着傣历新年的到来。

二、泼水节英语介绍

The Water Splashing Festival, also known as the Water Festival, is a vibrant and joyous traditional celebration observed by ethnic groups such as the Dai, De'ang, and Blang in Yunnan, China.

泼水节，也被称为水节，是在中国云南由傣族、德昂族和布朗族等少数民族欢庆的一个充满活力和欢乐的传统节日。

Marking the beginning of the Dai New Year, it is held annually from April 13 to 15. The festival is an integral part of the cultural heritage in Xishuangbanna, where it is celebrated with great enthusiasm.

它标志着傣历新年的开始，每年从4月13日持续到15日。泼水节是西双版纳文化遗产的重要组成部分，在那里人们以极大的热情庆祝这个节日。

During the Water Splashing Festival, participants engage in the playful custom of throwing water at each other, symbolizing purification, renewal, and the washing away of bad fortune.

在泼水节期间，参与者们投入到互相泼水的嬉戏习俗中，象征着净化、更新和冲走不幸。

The streets and squares of Xishuangbanna's cities and towns, especially in Jinghong, are filled with people of all ages dousing one another with buckets, water guns, and even hoses.

西双版纳的城市和乡镇的街道和广场上，尤其是在景洪，到处都是用桶、水枪甚至消防水管互相泼水的人们。

The atmosphere is one of festive merriment, with laughter and screams of delight echoing through the streets.

整个氛围充满了节日的欢愉，街道上回荡着笑声和欢呼声。

The festival is not only about water play; it also includes colorful parades, traditional music and dance performances, and merit-making activities.

泼水节不仅仅是玩水;它还包括五彩缤纷的游行、传统音乐和舞蹈表演以及积德活动。

It's a time for families and friends to come together, for young and old alike to participate in the celebrations, and for visitors to experience the rich cultural tapestry of the region.

这是一个家庭和朋友们聚在一起的时刻，无论是年轻人还是老年人都参与到庆祝活动中，游客也能体验到该地区丰富的文化织锦。

In recent years, the Water Splashing Festival has gained international attention, drawing tourists from around the world who come to join in the fun and to immerse themselves in the unique cultural experience that this festival offers.

近年来，泼水节吸引了国际关注，吸引了来自世界各地的游客前来加入乐趣之中，沉浸在这个节日独特的文化体验中。

Despite language barriers, the joy and warmth of the festival are universal, making it a truly special event that brings people together in a spirit of joy and togetherness.

尽管有语言障碍，但节日的欢乐和温暖是普遍的，使它成为一个真正特别的节日，人们在欢乐和团聚的精神中聚集在一起。